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Datum vergadering   
01-06-2023 van 14.30 uur – 15.30 uur 

Locatie    
Orionis Walcheren, Oostsouburgseweg 10, 4382 NH  Vlissingen. MT-Kamer 1.140 
Verslag voor publicatie vastgesteld op: 
13-07-2023 

 

Aanwezig: 
De heer J. Louws  Voorzitter AB en wethouder gemeente Middelburg 

De heer A. Vader  Lid AB en wethouder gemeente Vlissingen 

De heer G. Sips   Lid AB en wethouder gemeente Vlissingen 

De heer J. Portier  Lid AB en wethouder gemeente Vlissingen 

De heer E. Tuk   Lid AB en wethouder gemeente Veere 

De heer R. de Visser  Lid AB en wethouder gemeente Veere (online) 

 

Tevens aanwezig: 
De heer H. Guise  Algemeen Directeur Orionis Walcheren 

De heer P. Dingemanse Concern Controller Orionis Walcheren 

Mevrouw M. Marlissa  Officemanager Orionis Walcheren 

 

Afwezig: 
Mevrouw W. Treurniet  Lid AB en wethouder gemeente Middelburg 

 

 

01 Opening / Mededelingen / Vaststellen agenda 

a. Opening 

De voorzitter heet allen welkom. In verband met een nog niet afgerond agendapunt uit het 

voorafgaande DB-overleg start dit AB-overleg wat later. De voorzitter stelt voor dit punt aan het 

eind van deze vergadering in besloten setting kort toe te lichten zodat AB ook op de hoogte is.  

  

b. Mededeling 

De heer Guise heeft diverse mededelingen: 

- Hij meldt dat hij de SROI overleggen met de ambtenaren van de gemeenten heeft 

afgerond. De gemeenten pakken de plaatsingen (16-12-02) nu zelf over en voeren 

hierover het gesprek met de Accountmanagers van Orionis en hun eigen HR-adviseurs. 

- Daarnaast meldt hij dat er mooie rendabele werksoorten aan het Werkleerbedrijf zijn 

toegevoegd. Ook in het periodieke overleg dat de heer Preidel met de 

beleidsmedewerkers heeft is hierover gesproken. Veel medewerkers maken nu een stap in 

hun ontwikkeling door in plaats van verpakkingswerk nu montagewerk te doen.  

De heer Tuk vindt dit een mooie ontwikkeling en complimenteert Orionis hiermee.  

De suggestie van Vlissingen deze positieve ontwikkelingen in een Raadsinformatiebrief te 

verwerken zal worden uitgevoerd. 
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- Mevrouw Van Limbergen is vanaf 15-09 tot en met 08-01 met zwangerschapsverlof. Intern 

wordt nog bezien hoe haar vervanging plaats gaat vinden. 

-  In de bestuursvergadering van de Programmaraad is o.a. gesproken over de 

Voorjaarsnota en de hierin aangekondigde bezuinigingen en de Arbeidsmarktregio’s. 

Voor wat betreft dat laatste blijkt landelijk dat de samenwerking met alle gemeenten 

contraproductief werkt. In het verlengde hiervan is er in een voorverkenning van Orionis 

met het UWV al gekeken naar opties om hier stappen in te gaan zetten. Hierbij zijn de 

mogelijkheden onderzocht om bijvoorbeeld de WIA-groep door het UWV te laten 

ontwikkelen. De heer Sips vraagt of dit ook kan gaan betekenen dat onze kaartenbak 

overgaat naar het UWV, waarop de heer Guise aangeeft dat het 2 kanten op kan. Het 

uiteindelijke doel is dat de burger beter geholpen wordt.  

- Verder meldt de heer Guise dat hij, samen met mevrouw Wielemaker, op zijn initiatief een 

goed gesprek heeft gevoerd met de heer Rodts van de Buurtteams Vlissingen. 

Afgesproken is elkaar regelmatig te spreken en vooral de samenwerking te zoeken.  

-  De gesprekken met Philadelphia leiden er nu toe dat we binnenkort via de methode 

Simpel Switchen klanten gaan uitwisselen (Simpel Switchen in de participatieketen | 

Divosa ) 

- Het Lokaal Overleg is weer compleet. Vanuit de vakbonden waren er wat vacante 

plaatsen die nu weer vervuld zijn. Op 03-08 staat het volgend overleg gepland. 

- De heer Sips heeft een vacature bij Orionis voorbij zien komen voor een medewerker die 

bedrijven gaat adviseren die in de problemen komen. Hij vraagt zich af of hier de 

samenwerking met Dockwize is gezocht, omdat die hier ook mee bezig zijn en om te 

voorkomen dat we dezelfde dingen doen. De heer Guise moet dit navragen en komt hier 

nog op terug.  

c. Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd aangehouden. 

 

02. Ingekomen / Verzonden stukken 

Er zijn geen stukken te behandelen. 

 

03. Verslagen AB-vergaderingen 

a. Verslag AB-vergadering 16-03-2023 

Het verslag wordt met enkele wijzigingen goedgekeurd en vastgesteld. 

Behoudens passages die betrekking hebben op individuele en/of personele aangelegenheden of 

zaken die anderszins niet voor publicatie vatbaar zijn, wordt het verslag gepubliceerd op Intranet. 

b. Verslag AB-vergadering 20-04-2023 

Het verslag wordt met een enkele wijziging goedgekeurd en vastgesteld. 

Behoudens passages die betrekking hebben op individuele en/of personele aangelegenheden of 

zaken die anderszins niet voor publicatie vatbaar zijn, wordt het verslag gepubliceerd op Intranet. 

Naar aanleiding van de voorgestelde wijziging op een reeds vastgesteld verslag uit 2022 moet het 

de heer De Visser van het hart dat hij toch echt graag op de inhoud het gesprek wil voeren, in 

plaats van het gesteggel over een tekstuele wijziging. Hierop geeft de heer Vader aan dat de 

wijziging onze Raad raakt en het daarom wel degelijk van belang is een juiste voorstelling van 

zaken te geven.  

  

https://www.divosa.nl/projecten/simpel-switchen-de-participatieketen
https://www.divosa.nl/projecten/simpel-switchen-de-participatieketen
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04. Nota’s - ter besluitvorming/vaststelling 

a. 23 023 Nota AB Kasgeldleningen en Treasury Statuut 

De nota is duidelijk en het AB is akkoord. 

Besluitnummer a202306-01: Het AB besluit: 

1. de aangegane kasgeldlening 2023 groter dan € 1,5 miljoen goed te keuren 

2. het treasurystatuut aan te passen 

 

05. Memo’s - ter informatie en/of opiniërend 

a.  23 026 IBO: Vereenvoudiging Sociale Zekerheid Moeilijk makkelijker maken 

Het IBO-rapport had een mooie aanleiding geweest om een inhoudelijk verdiepend gesprek met 

het AB te voeren, zo geeft de heer Guise aan. Hij had hierover een presentatie willen houden, 

maar het rapport is nog niet vrijgegeven. Vanuit zijn bestuurdersrol bij Divosa denkt de heer Guise, 

samen met o.a. alle betrokken ministeries, mee in het IBO (interdepartementaal beleidsonderzoek) 

dat gaat over de totale hervorming van de Sociale Zekerheid, inclusief de premie-inning vanuit de 

belastingdienst enz. De bedoeling is om het systeem voor de burger gemakkelijker te maken. Bij 

het streven naar vereenvoudiging wordt gesproken over 1 soort uitkering en 1 loonbegrip. 

Na 14 maanden ligt er nu een mooi stuk dat binnenkort openbaar wordt, waarna hij het graag wil 

agenderen voor de volgende AB-vergadering van 13-07.  

De heer Soplantila geeft aan dat het hem doet denken aan het basisloon, waarna de heer Sips 

aanhaakt dat dit inderdaad toch niet nieuw is. De heer Guise zegt dat de hele financiering 

eromheen wel nieuw is en dat heb je wel nodig. 

Om voor dit agendapunt ook de tijd te hebben wordt door mevrouw Marlissa nog gekeken naar 

het eventueel omdraaien van het DB en AB op 13-07 of het verlengen van het AB met een half 

uur. Een en ander is ook afhankelijk van de overige agendapunten.  

 

06.  Stand van zaken Zeeuwse Werkkamer 

De heer Louws meldt in de Zeeuwse Werkkamer gesproken te hebben over de invoering van de 

WSP’s (Werkgeversservicepunten). De Zeeuwse Werkkamer concludeert dat de deelnemende 

partijen op dit moment onvoldoende op één lijn zitten om een besluit te nemen en heeft 

besluitvorming uitgesteld. Met de WSP’s wordt Zeeuwse uniformiteit nagestreefd, maar of dat het 

beste werkt in de praktijk is de vraag die gesteld wordt in de subregio’s Walcheren en 

Oosterschelderegio. Jeroen geeft aan dat de Arbeidsmarktregio graag nogmaals in gesprek wil 

en zal daartoe een voorstel doen. De heer Guise stelt dat welke keuze het ook wordt, het de 

burger moet helpen. Dat hoort de maat der dingen te zijn.  

 

Naast de toelichting op de dienstverlening van de arbeidsmarktregio, was er in de Zeeuwse 

Werkkamer van 25 mei ook een presentatie van Hendrik-Jan Arenthals over de werkagenda van 

het MBO. Doelstelling is om opleidingclusters nog nadrukkelijker aan te laten sluiten op de 

behoeften van de markt. 

Voor het een project vanuit het Participatielab om potentiële werknemers met een afstand tot de 

arbeidsmarkt de mogelijkheid te bieden om zich te kwalificeren voor én toe te leiden naar de 

arbeidsmarkt dat de afgelopen jaren o.a. op Walcheren succesvol bleek te zijn, werd een extra 

budget van € 121.500,- beschikbaar gesteld. 
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07. Rondvraag 

Wordt geen gebruik van gemaakt. 

 

08. Sluiting 

Onder dankzegging voor ieders inbreng sluit de voorzitter hierop de vergadering. 


